
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
MAJANDUS- JA EELARVEKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                     22. septembril 2015

Koosoleku algus kell 16.00
                  lõpp  kell 18.15

Koosolekule  olid  kutsutud  kõik  volikogu  liikmed.  Osa  võtsid  Kaarel  Pürg,  Teet  Enok,  Vadim
Jerjomenko.
Osa  võtsid:  vt  kvoorumi  leht,  finantsjuht  Küllike  Olup,  vallavalitsuse  liige  Urmas  Aunap,
arendusnõunik Rein Luuse,  ja majandusspetsialist Aivo Tamm.

Koosolekut  juhatas  volikogu  esimees  Niina  Neglason,   protokollis  volikogu  kantselei  juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Arengukava (majandus, areng) ja eelarvestrateegia.

1. Ettekandja: vallavalitsuse arendusnõunik Rein Luuse andis ülevaate arengukavasse sisse viidud
muudatustest, eelarvestrateegiast ja investeeringuprojektidest.

Materjal oli mahukas, eelnevalt komisjoni liikmetele e-maili teel saadetud. 

Komisjoni liige Kalle Pirk oli esitanud kirjalikult omapoolsed ettepanekud (lisatud protokollile).

Komisjoni liige Paul Paas esitas omapoolsed ettepanekud koosolekul, millest mitmed viis 
arendusnõunik Rein Luuse paranduse/täiendusena sisse komisjoni koosolekul nt p 1.2.13.1  lisati, 
Ida-Viru Kutsehariduskeskuses käivitati korteriühistuste juhatuse liikmete koolitus. Sama teema 
jätkuks võeti välja p 2.21.2.5 – KÜ esimeeste ja elamuvalitsejate koolitusvõimalused on olnud 
kesised.

Arutelu tekitas p 2.23.1.6 Jõhvi paikneb Eesti põlevkivimaardlal, mis säästva arengu põhimõtteid 
järgiva kaevandustegevuse tulemina võib teha võimalikuks maastiku rikastamise uute 
pinnavormide ja veekogudega ning arvardada võimalusi uueks ettevõtluseks piirkonnas. 

Volikogu liige Teet Enok tegi ettepaneku see punkt arengukvast välja võtta, kuna Kose karjääri 
teema on tekitanud ägedat vastuseisu.
Kalle Pirk pidas seda punkti väga lakooniliseks väljendamaks nägemust aktiivse põleevkivivara 
kaevandamise perepektiividest.
Paul Paas tegi ettepaneku nimetatud punkt ringi tõsta arengut pidurdavasse peatükki.
Arutelu tulemusena ei suudetud uut sõnastust panna.
Teet Enok lubas teha kirjaliku ettepaneku.
Kalle Pirk jäi seisukohale, kui uut sõnastust ei leita, siis välja võtta punkti ei saa, vaid jätta sama
sõnastusega.

Sama teema jätkuks otsustati:  vallavalitsusel  teha  päring EE Kaevandustele,  millal  lõpetatakse
Tammiku mägede korrastamine.



Arutelu tekitas ka p 7.3.2.10  Jõhvi koolide ja koolistaadionide renoveerimine.

Teet Enok: kultuuri- ja spordikomisjon on  omapoolsed konkreetsed ettepanekud teinud -  Jõhvi
Põhikooli juurde regionaalne staadion, Vene Põhikooli juurde kunstmuru kattega staadion.
Teeme komisjoni nimel veelkord konkreetse ettepaneku kirjalikult.

Punkti 8.2.2.3 Teed ja transport järjestati ringi tänavate renoveerimistööd  - tehti ettepanek Pargi ja
Malmi tn lisada enne Lennuki ja Saeveski tänavat.

Finantsjuht Küllike Olup tutvustas investeeringute tabelit.

Umas Aunap: Vene Põhikool peaks eespool olema. Plaan ehitada uus hoone.
Niina Negalson: on arutatud, et selle raha eest pole võimalik uut ehitada (8 miljonit eurot).
Urmas Aunap: 5 miljoni eest on võimalik uus ehitada, arvestusega 9-10 ruutmeetrit õpilase kohta,
ainult õppeklassid.
Niina Neglason: kui on võimalik, siis pooldan ka mina uue hoone ehitamist. 
Urmas Aunap: plaan on õppekorpus maha lammutada, ujula ja saal jäävad. Aasta õpivad lapsed
rendipinnal, aastaga ehitatakse uus hoone üles.
Vajalik poliitiline otsus.
Jõhvi Põhikooli ruumiprogramm on paigas, alustasin Vene Põhikooli ruumiprogrammiga.
Rein Luuse: 2016 projekteerimine, põhiraskus 2017-2018.
Paul Paas: projekti 10 lisada jalgpallistaadion.

O t s u s t a t i: informatsioon võtta teadmiseks. Arendusnõunik Rein Luuse viib parandused ja
ettepanekud arengukava teksti sisse.

Järgmine komisjoni koosolek toimub esmaspäeval, 5. oktoobril kell 16.00.

Niina Neglason
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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